





<b>活動</b>
※ 表列活動如因故更動時,本館將另行公告

	類別	地點	時間	活動名稱	展演單位	參加方式
本館主辦活動	演藝活動	南海劇場	03/19(日)- 13:45	舞之藝展 VI	日本舞踊蝶明舞踊團 TEL 0928-239-982	C TEL 0972- 308-336
	展覽活動	第1.2展覽室	02/10 (五)   03/05 (日)	非形不可 一 台灣當代雕塑展	台灣雕塑學會 TEL (02) 2356-9589	•
本館協辦、合辦活動			03/17(五)   03/30(四)	慶祝國家教育研究院 6 週年院慶院友會會員書畫展	國家教育研究院 院友會 TEL 0986-861-300	•
		第3展覽室	03/03 (五)   03/12 (日)	綠色遊戲一盆栽,泥塑陶 藝創作展	張建鈞 TEL 0919-532-123	•
			03/15 (三)   03/26 (日)	【任意門】~~ 藝術殿堂任 我遊	邱琦 (美玉) TEL 0963-331-826	•
※ 表列活動如因故更動時			03/29 (三)   04/09 (日)	林榮 2017 看見台灣 油畫 創作展	林榮 TEL 0915-333-205	•
		南海戶外	02/21 (二)   03/15 (三)	「微塵視界」廖學政彩墨個展	廖學政 TEL 0928-263-508	•

- ♣1 h/1.5h 現場排隊索票:演出前 60 分鐘/90 分鐘起索票,每人最多 2 張,索完為止。
- ☆ 索票, TEL 洽詢展演單位 | 自由入場、自由參加、自由觀賞 | ★焦點售票, TEL (02)8791-9962
- 🗘 售票、<equation-block> 💏惠,TEL 洽詢展演單位 🍮 兩廳院售票,TEL (02)3393-9888 | ♦ 年代售票,TEL (02)2341-9898
- ※ 入場須知 | 1. 劇場活動,請於演出前30分排隊入場。
  - 2. 南海藝文廣場活動,如遇雨天,請移至南海書院觀賞。
  - 3.展覽時間 09:00-17:00,週一休館。 ◎南海戶外藝廊,展期最後一日至 12:30。(主、協辦活動除外)
  - │4.本館展演活動若遇颱風來襲,將依人事行政總處公告異動,詳情請逕洽:(02)2311-0574。
- ★ 觀眾迴響:如欲進一步了解或回饋該活動,請連結展演單位網頁(活動網頁期限至活動結束後4调有效)。

封面: 105 學年度全國學生美術比賽繪畫類 國小低年級組 陳柏澄《棋逢敵手》

## **Exhibition & Performance Schedule for Mar. 2017**

	Event	Venue	Time	Title	The Presenter	Entry Method		
Activities Exhibition Activities	Performance Activities	Nan Hai Theater	Mar.19 –13:45	The Art Performance of Japanese Dance VI	The Butterfly Association of Japanese Dance TEL 0928-239-982	TEL 0972- 308-336	Organizer Co	
		Exhibition Room I. II	Feb.10   Mar.05	Form is Essential – Taiwan Contemporary Sculpture Exhibition	The Sculpture Association of Taiwan TEL (02) 2356-9589	•		
			Mar.17   Mar.30	Joint Exhibition of Paintings by Members of National Academy for Educational Research in Celebration of their 6 <sup>th</sup> Anniversary	The Alumni Association of National Academy for Educational Research TEL 0986-861-300	•		
	Exhibitio	Exhibition Room Ⅲ	Mar.03   Mar.12	The Green Games – Pot Culture & Clay Sculpture Exhibition	Zhang Jian-Jun TEL 0919-532-123	•	Co-Organizer	
	n Activitie		Mar.15   Mar.26	"Anywhere Door" – Art Temple – Anywhere I go	Chiou Chi TEL 0963-331-826	•	er	
	Se			Mar.29   Apr.09	Seeing Taiwan – Lin Rong's 2017 Oil Painting Solo Exhibition	Lin, Rong TEL 0915-333-205	•	% If th
		Nan Hai Outdoor Gallery	Feb.21   Mar.15	"A World of Tranquility" – Liao Xue- Zheng's Color-Ink Painting Solo Exhibition	Liao Xue-Zheng TEL 0928-263-508	•	※ If the above event(s), for an consider our center's annour	

- ♣1 h/1.5h Request on the Spot Ticket: 60/90 minutes before the performance.
- 🗘 Free Ticket, 🍱 Exhibition Unit I 🌑 Free Admission I 🟡 Ticket Price, 슑 Ticket Discounts, 🏗 Exhibition Unit ArtsTicket, TEL (02)3393-9888 | ERA Ticket, TEL (02)2341-9898 | Amazing Point, TEL (02)8791-9962
- Entrance Guideline | 1. Please line up at the entrance to the theater 30 minutes before the performance starts.
  - 2. If a rainy day, the activities at Nan Hai Open-Air Arts Square will be moved to Nanhai Academy.
    - 3. Exhibition hours 09:00~17:00, Tuesday to Sunday. On the last day of the exhibition at the Nan Hai Outdoor Gallery, closing time is 12:30 pm.
    - 4. If the typhoon warning issued, please refer to the Directorate-General of Personnel Administration's announcement or contact the Center at (02)2311-0574.

🕏 Audience Response : For further information or submitting feedback regarding a particular event, please link to the appropriate webpage of events (the webpage will remain active for 4 weeks after the respective closing date of an event).

03.19 | 日 | 13:45 | 180 分鐘 | ♀ 索票:電話 TEL 0972-308-336 |

## 舞之藝展VI

The Art Performance of Japanese Dance VI

演出單位 | 日本舞踊蝶明舞踊團 TEL 0928-239-982

「日本舞踊」為日本傳統藝能的諸多文化形式之一,以「柔、 靜、意、形、勁」之動作,將歌曲中之「喜、怒、哀、樂」的意 涵呈現出的舞蹈藝術。蝶明舞踊團將古典舞踊動作,融合於近代 歌曲暨肢體藝術,詮釋舞踊新世代的舞姿優美與舞意流暢,風格 極富藝術美感日以細膩多變化著稱。



日本無踊蝶明無踊傳

◎聚焦賞析 | 蝶明舞踊團長蔡明繡老師專研日本舞踊藝術多年,精選舞 碼年度展演;女舞詮釋細緻動人的情愫,男舞呈現英姿煥 發的俊朗,誠摯激請您前來欣賞......

"Japanese Dance" is one of many Japanese cultural forms. It is a kind of dance that expresses "joy, anger, sadness and happiness" through movement of "gentleness, serenity, will power, form and strength". The Butterfly Japanese Dance Association combines classical dance movement with modern ballads and choreography to interpret the beautiful dance and flowing images performed by their new generation which is famous for its rich aesthetics and detailed variations.

group's annual performance featuring their classic dance pieces; exquisite, beautiful emotion expressed by its female dancers and handsome heroics displayed through the energetic and beautiful dancing of its male dancers. Everyone is invited to the show....



02.10-03.05 | 五-日 | 09:00-17:00 ▶ 週一休館 | ●自由觀賞 |

## 非形不可一台灣當代雕塑展

Form is Essential – Taiwan Contemporary Sculpture Exhibition

展出單位 | 台灣雕塑學會 TEL (02)2356-9589

協辦單位 | 國立臺灣藝術教育館

雕塑可說是造形藝術的一種,以真實的物質和材料製作 出屬於三度空間的視覺藝術,他具有存在的真實感。其所產 生的空間感不只是真實佔有的物理空間,還包含心理空間, 這種在直實空間裡表現形的存在,正是雕塑藝術的專利。



王秀杞《望》

◎聚焦賞析 | 展出台灣當代雕塑家們各種不同型態的作品,可看到雕塑家如何用外在的「形態」來 表現內在的「意念」,如何讓雕塑作品在空間中自由的呈現多元的動態美感。

Sculpture is a kind of plastic art that involves the use of materials to create art in three dimensions, and consequently has three-dimensional effects. Such effects occupy not only physical space, but also mental space. Its existence in the physical world is exclusive to sculpture.

Focus | Sculptures of various types and styles created by contemporary Taiwanese sculptors are included in the exhibition. The audience will be able to see how the artists express their inner "thoughts" through physical "forms" and how they make these art pieces display versatile and dynamic aesthetics in the space.



Exhibition Room II

03.17-03.30 | 五 - 四 | 09:00-17:00 ▶週一休館 | ●自由觀賞 |

## 慶祝國家教育研究院 6 週年院慶 院友會會員書畫展

Joint Exhibition of Paintings by Members of National Academy for Educational Research in Celebration of their 6<sup>th</sup> Anniversary

展出單位 | 國家教育研究院院友會 TEL 0986-861-300



傅璧玉《戀戀嵐山情》

國家教育研究院於民國89年開始籌備,至民國99年通過國家教育研究院組織法, 於民國 100 年 3 月 30 日正式掛牌。為慶祝國家教育研究院六周年院慶,院友會特於 106年3月17日起至3月30日止,於國立臺灣藝術教育館舉辦會員書書聯展。

Preparations for NAER started in 2000 and it was officially established on March 30th, 2011 after the Rules of organization for the National Academy for Educational Research were approved in 2010. In celebration of the 6<sup>th</sup> anniversary of its establishment, its alumni association will be holding a Joint Exhibition of Paintings by NAER members from March 17<sup>th</sup> – 30<sup>th</sup>, 2017.



03.03-03.12 | 五 - 日 | 09:00-17:00 ▶週一休館 | ●自由觀賞 |

## 綠色遊戲 — 盆栽,泥塑陶藝創作展

The Green Games – Pot Culture & Clay Sculpture Exhibition

展出者 | 張建鈞 TEL 0919-532-123

透過泥塑人物與盆栽樹木的對話,勾勒出一幕幕有趣生動的生活意象,輕鬆中帶著深度,希望可以讓觀者解放與沉 澱心靈,感受垂手可得的微小幸福!



張建鈞《寧靜致遠》

◎聚焦賞析 □本展覽結合泥塑與盆栽植物兩項創作,以席飾展出方式做各種主題展演,是一創意性高,活的綠色視覺藝術展演!

Through the dialogue between clay human figures and potted trees, funny and interesting images in life that are relaxing but deep come to life! Hopefully, the displayed art pieces will help viewers free themselves and find their inner peace by enjoying the little things that are at hand.

Focus | This exhibition includes two types of art – clay sculpture and potted plants. Various themed-exhibitions are displayed in small bonsai. It is indeed a highly creative and "live" green visual art exhibition.

03.15-03.26 | 三 - 日 | 09:00-17:00 ▶週一休館 | ●自由觀賞 |

## 【任意門】~~藝術殿堂任我遊

"Anywhere Door" - Art Temple - Anywhere I go

展出者 | 邱琦 (美玉) TEL 0963-331-826

藝術之於我就像"任意門",隨意自在。無論身在何處,這顆心永住藝術殿堂。殿堂裡有好多門,有動的有靜的,有黑白有彩色,有方的有圓的,形形色色、有形無形我滋養我



邱琦(美玉)《躲貓貓》

心。穿梭其中,可以調理疲憊或受傷的心,鑽研其中,可以潛出難以言出的理念、感覺或感情世界,優游其中,讓我心滿意足,歡喜自在。

◎聚焦賞析 | 藝術之於我就像 "任意門",隨時隨意任我遨遊。殿堂之門,動靜方圓有形無形都滋養我心。優游其中,讓我心滿意足,歡喜自在。

For me, art is like an anywhere door for it allows me to go anywhere I want. Wherever I am, my heart always lives in the temple of art. There are many doors in the temple: dynamic, stationary, black, white, colourful, square and round. It comes in all shapes and colours. Be it tangible or intangible, they all nurture me. Strolling among them, tired and broken hearts are healed. Diving into them, you will eventually realize ideas, feelings and emotions that can't be described by words. Immersing in them, my heart is greatly satisfied and feels at ease and I am at my most joyful.

Focus | For me, art is like an anywhere door for it allows me to go anywhere I want. Doors in the temple, be it dynamic, stationary, tangible or intangible, all nurture me. Immersing in them, I feel greatly satisfied and at my most joyful.

03.29-04.09 | 三 - 日 | 09:17 ▶ 週一休館 | ●自由觀賞 |

## 林榮 2017 看見台灣 油畫創作展

Seeing Taiwan - Lin Rong's 2017 Oil Painting Solo Exhibition

展出者 | 林榮 TEL 0915-333-205

因為從小在鄉村成長,對於這蕃薯島的真情與人文我都 期許自己希望盡我所能全力的用心畫下來,回憶,深植在心 中,試著去捕捉過往流逝的歲月,那片黃金稻田,許多的草 垺情懷,田埂間來回,美麗的油菜花田,蒼翠的青山,瓊樓 舊街,老厝的牆角,繁忙的小港。



林榮《水田之美》

Because I grew up in the country, the love I have for the island and my understanding of its heritage and culture makes me want to do my utmost to paint them on canvas. Memories deep-rooted in my head, I try to capture the years that have passed – the golden rice fields, all those things that happened on haystacks, walking back and forth on ridges, the beautiful canola fields, green mountains, buildings along the old street, wall corners of old houses and the hustle and bustle of small ports.



02.21-03.15 | 二 - 三 | ▶ 展期最後一日至 12:30 | ●自由觀賞 |

## 微塵視界」廖學政彩墨個展

"A World of Tranquility" – Liao Xue-Zheng's Color-Ink Painting Solo Exhibition

展出者 | 廖學政 | TEL 0928-263-508

作者對自然景物的熱愛,對於生命本質的細膩關照和體悟, 期盼觀者在畫境裡悠遊自在,忘卻塵世的紛紛擾擾,與作者一 起融入寧靜祥和又充滿感動的微塵視界。不管是實境寫生或造 境,行雲流水氣韻生動的山水世界正是可觀、可遊、可居的勝 **谙**。



廖學政《雲巖疊嶂》

The artist is very fond of natural landscapes and cares deeply about life. He hopes that when the audience appreciate these paintings, they will be able to enjoy the images created by him, put all their worries behind them and immerse themselves in this tranquil world that is both peaceful and touching. Whether it's paintings drawn from a natural setting or landscapes created by the artist, the free-flowing lifelike world created by him is one that can be appreciated, travelled and lived in.

Focus | The exhibited pieces include traditional ink paintings in a gentle and elegant style, and eye-catching color-ink paintings created by the artist based on traditions infused with new ideas. But all are in the unique style of the artist.





105學年度 全國學生



特優作品巡迴展

## 新北場

106.2/10-106.2/22

地點:新北市新莊藝文中心 (02)2276-0182

## 高雄場

106.3/10-106.3/21

地點:高雄市文化中心至真堂 (07)222-5136

## 花蓮場

106.4/12-106.4/25

地點:國立花蓮女中 (03)832-1202

## 臺中場

106.3/24-106.4/9

地點:國立公共資訊圖書館 (04)2262-5100



協辦單位:正修科技大學、高雄市政府文化局、

指導單位: 🛕 教育部 主辦單位: 💧 國立臺灣鐵術教育館



從小巧可愛的創作開始, 讓孩子發現自己的潛力。 诱過親手勞作,故事聆賞, 讓孩子體會 藝術語文學的無限魅力。 玩藝 書房

説故事·手作課

# 玩藝玩

106年 藝術教育 親子推廣活動





志工說故事

活動時間:週日10:00-11:00

03/05《看不見》

03/19《三隻餓狼想吃雞》

地點:第1研習教室 自由入座

參與對象:幼兒園、國小學生

03/12《愛心樹》

03/26《我和小凱絕交了》



## **圭丸** № 14:00-16:00 **教推廣活動**

03/18《花飛花》

04/22《種子的願望》

地點: 研習教室 線上報名 參與對象: 國小學生親子組

#### 參加方式

- 1. 線上報名|請至本館全球資訊網 http://www.arte.gov.tw『熱門研習』項下,點選報名。
- 2. 錄取方式 | 依報名先後順序錄取正取國小親子 10 組 (備取 5 組,遞補者另行通知),額滿為止。
- 3. 活動費用 | 每組新臺幣 300 元,並於報到當天繳交;身心障礙者及低收入戶等學員則費用全免。
- 4. 報名及詳細課程內容於開課前1個月刊登活動網站,活動內容如有異動,依本館公告為主。



## 2017教育部



## 徵件

## 參選資格

(一)教師組:

具中華民國國籍之公私立各級學校專任、兼任及退休教師, 並領有教師證書或立案學校之聘書。

(二)學生組:

具中華民國國籍之國內外各級學校在學學生。

## 徵選組別與項目

(一)教師組:

(傳統)戲劇劇本、短篇小說、散文、

(古典)詩詞、童話。

(二)學生組:

(傳統)戲劇劇本、短篇小說、

散文、(古典)詩詞。

#### 報名方式

一律採取線上報名後 掛號郵寄送件。

http://ed.arte.gov.tw/philology/ Index/index.aspx

## 徵件時間

自民國106年3月1日起 至4月12日截止。



■ 歴届得獎作品瀏覽 ed.arte.gov.tw/philology/ Award/list\_a.aspx

創型60

指導單位: 🔷 教育部 | 中夢 入氾總會

主辦單位: 🕝 💆立臺灣難派教育館





## 引爆想像魔力

創作擂臺 高手就是你

## 2017年全國學生圖畫書創作獎徵選

- 收件時間 自民國106年3月1日起收件至4月15日截止,採掛號或包裹郵寄收件。
- **徵選組別**分國小低中年級組、國小高年級組、國中組、高中(職)組、大專組。
- 創作內容 適合3-12歲兒童閱讀的原創性圖畫書,自由選擇主題。
- 表格下載 徵選簡章及相關書表,請逕至本館網站 (http://www.arte.gov.tw)下載與查詢。







http://ed.arte.gov.tw/ch/Index/index.aspx 臺灣藝術教育網」「豐富我的藝視界



手機掃描 QR Code 快速登入 臺灣藝術教育網 APP 服務



登記時間 | 每月1至10日開放登記常月會面時間。

登記窗口 | 1.現場:臺北市南海路 43號 2.電話:(02)2311-0574 分機 110 3. 傳真: (02)2375-8629 4. 網址: http://www.arte.gov.tw

> ※ 1. 可以現場、電話、傳真、電子郵件、網路等方式為之,但現場及電話登記者, 須於各該登記期間上班日之上午9時至下午5辦理。

2. 未用制式登記表書寫者,請載明:姓名、性別、職業、電話、地址、約談主題。

約見時間 | 以每月最後一週星期三下午2時30分至5時為原則,若遇議會期間 及業務需要得另擇期辦理。另,每月最後一週星期三為假日者,則約 見活動提前至前一週之星期三辦理。

- ※ 1. 每次約見人數以 5 人為原則,依申請登記時間先後順序及約談主題之迫切性, 排定順序。(書面或電話通知)
  - 2. 本活動由本人親到(請攜帶國民身分證核對)。非本人到場,取消約見資格。
  - 3. 如未依約見時間出席者,視同放棄,並依序遞補,登記人不得異議。
  - 4. 有下列情事之一者,本館不予受理登記,事後發覺者,取消約見:
    - (1)代理他人辦理申請登記或約見時代理他人陳情者。
    - (2) 約談主題與本館業務之改進、建議或陳情無關或非本館權責者。
    - (3) 係重複約見之案件。
    - (4) 約談內容要求保密者。
  - 5. 本館員工不得參與本活動,或代替他人申請登記。





公務人員五大核心價值一廉正、忠誠、專業、效能、關懷!

考試院 公務人員保障暨增制委員會 提醒您

## 觀眾須知 Audience Information

- 1. 每人一券, 憑票入場, 對號入座。 並請於開演前 5 分鐘入座。
- 2. 除兒童節目外,禁止7歲以下兒童入場。
- 3. 演出前 30 分鐘開始入場,演出場內不得錄音、錄影、攝影、隨意走動及喧嘩。
- 4. 請勿攜帶危險物品、食物、飲料入場。
- 不得於場內飲食、吸煙、嚼檳榔或□香糖等。
- 6. 遲到觀眾應於中場休息方得進入劇場,以免影響他人觀賞。
- 7. 本館場地不收受花籃、花圏等賀物。
- 1. One ticket with assigned seating number for each person admitted. Please be seated 5 minutes before the start of the performance.
- 2. With the exception of children programs, children under 7 years old are not allowed to enter the performance venue.
- 3. Access to the venue 30 minutes before the performance starts. Recording sound, video, and the taking of photographs is strictly prohibited, as well as walking about at will, and/or clamoring in the performance venue.
- 4. Food and drink are prohibited and dangerous devices of any nature, as well as inappropriate dress, including but not limited to slippers.
- 5. In order not to disrupt the performance and others, late arrivals will be allowed entry only at respective intermissions.
- 6. Our Center's venues don't accept gifts such as flower arrangements in any shape or form.
- 7. Our Center's venues don't accept such gifts as flower baskets, flower wreaths.



[3不]

1.危險公共場所,不去

2.標示不全商品,不買

[ 7要]

1.消費資訊,要充實 2.消費行為,要合理

3.問題食品藥品,不吃 3.消費受害,要申訴

4.1950專線,要牢記

5.消保活動,要參與

6.爭取權益,要團結

7.綠色消費,要力行



# 歷史漫步

▶預約導覽:

调二~调五 上午場、下午場

預約電話: (02)2311-0574 分機110 10人(含)以上團體,請於7天前預約

> 預約申請表,請至本館全球資訊網 http://www.arte.gov.tw/ 單一窗口,下載填送申請



## 服務指南 SERVICE GUIDE

#### ➡ 服務專線 Phone Number

TEL: (02)2311-0574轉110 FAX: (02)2389-4822

#### 🖶 開放時間 Hours

调二至调日09:00-17:00

休館日:週一、農曆除夕、大年初一

( 若遇特殊情況另行公告 ) Tuesday-Sunday 09:00-17:00

和平西路 Please Note: We are closed at Monday, Chinese Lunar New Year and the first day after it (If special conditions are called for additional announcements will be made).

➡館址 Address

10066臺北市中正區南海路43、47號

No 43,47, Nanhai Road, Zhongzheng District, Taipei City 10066, Taiwan (R.O.C.)

#### ─ 網 址 Website





www.arte.gov.tw



ed.arte.gov.tw



facebook www.facebook.com



捷運 小南門站

國立歷史 博物館●

Web APF



高北市站

羅斯

福路

2號出口

愛國西路 愛國東路

南海路

建國高級中學

重慶南路

藝教諮詢 Q&A forum.arte.gov.tw

🔚 交通路線 Transportation \*含備低地板公車 Including Low-Floor Buses

※配合捷運萬大線工程,自104年5月22日至110年12月,南海路改為西向(往和平西路)單行道。

- ❷ 捷運/ 中正紀念堂站(2號出口,步行約7分鐘) 小南門站(3號出口,步行約10分鐘)
- □ 公車/中正二分局站(243、248、262、304、706,歩行約5分鐘) 建國中學站(單向往和平西路,1\*、204\*、630\*,步行約2分鐘) 南昌路站(3、5、18、38、227、235、241、243、295、662、663,步行約6分鐘) 南門市場站(羅斯福路各線公車,步行約7分鐘) 植物園站(1\*、204\*、630\*、242、624、907、和平幹線、藍28,步行約6分鐘)
  - X During the construction period of the Taipei MRT Wanda-Zhonghe-Shulin line (from May 22, 2015 to Dec., 2021), Nanhai Rd. will be one-way starting from Chongqing S. Rd. going toward Heping W. Rd.
- MRT / 1. Chiang Kai-Shek Memorial Hall (Exit at No.2)
  - 2. Xiaonamen (Exit at No. 3)
  - 1. No. 243, 248, 262, 304, 706 : to "Zhongzheng Second Police District".
    - 2. No. 1\*, 204\*, 630\*: to "ChienKuo High School" (East).
    - 3. No. 3, 5, 18, 38, 227, 235, 241, 243, 295, 662, 663: to "Nanchang Road Sec.1".
    - 4. No. 1\*, 204\*, 630\*, 242, 624, 907, Heping MainLine, BL28: to "Botanical Garden".
    - 5. All Roosevelt Road lines: to "Namen Market".

發行所 國立臺灣藝術教育館 | 發行人 吳津津 | 總編輯 蕭炳欽 | 責任編輯 周玉立 視覺設計 四點設計有限公司 | 印刷 彩之坊科技股份有限公司 | 翻譯 金石翻譯有限公司 非本館主辦之活動,相關資訊由主辦單位提供;如有更動,文責由主辦單位負責。

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯ 請裁剪填寫以下資料,附於函索郵寄信封內 ⋯⋯⋯⋯⋯ 🏒



請附回郵(每期郵遞票價3.5元)及郵寄資料(姓名、地址、郵遞區號), 信封註明「函索藝教資訊×期數」,逕寄本館視覺藝術教育組收。

1. 檢附郵資3.5元× 期= 元※每期請備3.5元郵票1張。聯絡電話:

2. 收 件 人: □新訂讀者。 □續訂讀者,□地址更新如下(原地址者無需回)

收件地址: □□□-□

